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Abstract (en)
The invention relates to a flashlamp having a light-permeable tube (1) in which two electrodes (2) are located, which electrodes are closely
connected to the tube (1). The tube (1) consists of Al2O3. The electrodes (2) can be connected to metal caps (4) which surround the ends of the
tube (1) and are soldered to a metal layer which is applied there on the tube (1). It is, however, also possible to insert glass plugs in the tube ends,
which plugs are fused to the electrodes (2) and, if required, also to the tube (1), using a glass solder. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Blitzlampe mit einem lichtdurchlässigen Rohr (1), in dem zwei Elektroden (2) liegen, die mit dem Rohr (1) dicht verbunden
sind. Das Rohr (1) besteht aus Al2O3. Die Elektroden (2) können mit Metallkappen (4) verbunden sein, die das Rohr (1) an seinen Enden umfassen
und mit einer auf dem Rohr (1) dort aufgebrachten Metallschicht verlötet sind. Es ist aber auch möglich, in die Rohrenden Glaspfropfen einzusetzen,
die mit den Elektroden (2) und gegebenenfalls unter Verwendung eines Glaslotes auch mit dem Rohr (1) verschmolzen sind.
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